
 

Motion till årsmöte 2025 vid Carlskrona golfklubb samt 
styrelsens förslag 

 

Motion den 17 januari 2025 via e-post från Anders Isaksson 

Hej, jag tycker att banan är jättefin, och att klubbhuset är gammalt är inte mycket att göra 

något åt men det vore trevligt om det snyggades till runt framsidan, det är den man ser när 

man kommer som gäst. Jag syftar då framförallt på uteplatsen som skulle må väldigt bra av ett 

enkelt altantak, och framförallt snygga till utanför köket där det ser allmänt skräpigt ut! det 

gjordes en intention som borde fortsättas så att det nyttjas. 

Det är ju på kvällen solen är på framsidan så det vore trevligt om den användes framförallt när 

det blåser från havet, då ser ju även icke-golfare att det finns ett trevligt ställe att vara på. 

 

Styrelsens förslag   

Förutsättningar: 

Vid klubbhuset finns två altaner/uteplatser, dels en större i öster mot hål 18 och dels en 

mindre i väster som vetter mot parkeringen. Motionen från Anders Isaksson avser den mindre 

i väster. 

Styrelsen håller med om att den västra altanen behöver snyggas till – och ska hållas snygg, 

men anser i första hand att en pergola behövs över delar av den större altanen, framför allt 

under lunchtid när solen ligger på. En utredning har startat om eventuella möjligheter för en 

pergola där, och utredningen bör även inkludera den västra altanen och de möjligheter som 

finns att installera ett enklare tak även där. 

Styrelsens förslag: Förutsättningarna för förslaget utreds. 

 


